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Verzonden: donderdag 14 maart 2019 09:27 

Onderwerp: Re: loslopende honden in het gemeentebos 

 

Geachte

 

Voor me ligt het artikel in De Stentor (14 maart 2019) betreffende het bijtincident bij de schaapskooi.  

 

Ik ben niet verrast, dit probleem speelt al jaren maar is altijd genegeerd zoals ik u al eerder heb gemeld. 

Nu lijkt uit de berichtgeving dat er ook gemeentelijke aandacht komt voor dit probleem. 

Daar ben ik erg blij mee, ik hoop dat er een aanlijn gebod voor honden. Maar dan moet dit aanlijn gebod 

ook gaan gelden voor de zandwegen in het bos. Anders wordt het probleem verlegd en niet opgelost. Het 

ligt voor de hand dat de hondenbezitters dan hun honden elders in het bos los laten lopen als dat daar 

nog  wel mag.  

De schapen zullen dan vermoedelijk geen last meer hebben (mits er op de zaterdagen en zondagen ook 

wordt gehandhaafd) maar dan komt het risico te liggen bij de mensen die in de rest van het bos wandelen 

/ sporten.   

Ik ken nu al ouders die aangegeven niet met hun kinderen naar de omgeving van de schaapskooi gaan 

door de loslopende honden.  

In uw mail van 1 februari geeft u aan dat overlast niet te voorkomen is. Ik noem het geen overlast, 

kijkende naar de incidenten hebben we het hier over gevaarlijke situatie.  

Zoals eerder gezegd ben ik meerdere meerdere malen gebeten tijdens het hardlopen. Ik noem dit geen 

overlast maar een bedreiging en daarmee een gevaarlijke situatie. 

Veelal is de eigenaar niet te traceren, die loopt vaak niet in de buurt van de hond en maakt in dergelijke 

gevallen dat hij/zij zich snel uit de voeten.  

 

Ik hoop dat de gemeente Heerde nu eindelijk doortastend gaat optreden in deze kwestie. 

 

Ik verzoek u deze mail ook aan de Raad en het college van B&W voor te leggen. 


